
KOR nyt 
Februar 2022

GENERAL-
FORSAMLING 

Bøgelunds og KORs 
generalforsamling 

afholdes henholdsvis kl. 
18.30 og 19.00 i 

Rytterstuen. 
Vel mødt.   

1. april D-stævne spring 
for hest og pony.  

2.-3. april D-stævne 
dressur for hest og 

pony. 

(Onsdag) aften C-
stævne med D-klasser i 

spring for heste og 
ponyer. 

Resultatnyt: 
Vi har haft flere 
ryttere til start 
forskellige steder 
siden sidst:   

16/1: Marie Poulsen 
blev Midtjysk Mester 
i spring for ponyer i 
Ikast. Klassen gik i 
LB* met. B7. 

23/1: Emma Klinge 
nr. 2 LB1-LA4 
(Emma red LA1) 
med 70,517%, D-
stævne Nr. Aaby. 

30/1: Lerke Hansen 
nr. 1 i LA* met. B4 i 
Fyens Rideklub. 

5/2: Emma Klinge 
nr. 4 i LA1 med 
68,793% til C-
stævne i Grindsted.  

6/2: Amanda 
Olesen nr. 1 i LA4 
med 68,750% i 
Randers.  

5/2: 4 af vores 
elevskoleryttere red 
Elevskole Cup på 
hjemmebane. Erika 
Nielsen blev 
placeret som nr. 3 
med 71,579% på 
Oliver. Johanne 
Nielsen og 
Cassandra 
Schwarch-Nielsen 
red til 69,565% på 
hhv. Mika og Mandy, 
og Anastasia Kofoed 
red til 68,421% på 
Prins. Holdet ligger  
nu nr. 2 i cuppen. 

Papirløse protokoller 
Vi vil bestræbe os på, at kunne gennemføre vores ECCO stævner med de nye 
papirløse protokoller. Dem som rider dressurstævner er sikkert stødt på dem. 
Vi vil gerne have en masse gode skrivere lært op, så vi vil forsøge at lave 
nogle “oplæringsdage” inden vores klubstævne i april, og så også gennemføre 
dét stævne med de nye protokoller, hvor så mange som overhovedet muligt 
kan komme til at sidde med det.  

Tanken er, at vi laver nogen formiddage/eftermiddage i nogle weekender, 
hvor vi finder 10-15 ryttere som vil ride et program igennem. Vi får nogle af 
vores egne medlemmer til at være dommere, så det bliver ikke oprettet som 
stævne, og man får ikke en “rigtig" dommers bedømmelse. I løbet af disse 
formiddage, skal vi have mange til at prøve at skrive. Systemet er således, at 
både karakter og kommentar bliver skrevet på computer. 

Vi håber rigtig meget, at alle medlemmer vil være med til, at blive oplært. Det 
vil i fremtiden spare os for både at skulle finde skriver og taster.  

Vi håber ligeledes, at rigtig mange af vores unge medlemmer, som er 
lynhurtige til at skrive på computer, også vil læres op! Vi tror på, at I er 
hurtigere til at fange systemet end “os gamle” :D 

21. februar 1.-2.-3. april 4. maj



Nyt fra stalden 
Lys i ridehuset  

Vi vil gerne minde alle om, at slukke lyset i 
ridehusene når i forlader dem om aftenen. 
Strømmen er dyr for tiden (det ved alle de voksne 
godt). Hvis man er i tvivl om, hvor lyset slukkes, 
så sørg for at spørge personalet eller nogen af de 
andre medlemmer som måske ved det. Hav 
generelt kun lys tændt i stalde og ridehuse, når 
det er nødvendigt.  

Headset 

Vi ser mange som rider med headset i ørerne. Vi 
vil ligeledes gerne minde om, at det ikke er tilladt, 
og det kan være farligt hvis man ikke kan høre 
hvad der foregår omkring én. Headset i stalden 
foregår med kun den ene i øret. Det er vigtigt, at 
man altid vil kunne høre hvad der foregår 
omkring en. Til de voksne, tal med jeres børn om 
dette! Personalet er undtaget, da de kan have 
vigtig telefonsamtaler. De bruger selvfølgelig deres 
sunde fornuft.  

Spåne- og træpillebokse 

Personalet vil sætte stor pris på, hvis dem som har 
spåne- og pillebokse til deres hest vil feje helt ind 
til kanten på deres bokse. Ikke hver dag, men 
måske ca. hver 14. dag. Halmboksene som bliver 
fuldmuget, får automatisk dette gjort når der 
bliver muget. Stalden ser så pæn ud, når der ikke 
ligger en masse foran boksene. På forhånd tak.  

Lidt af hvert 
Resultater 

Vi vil mægtig gerne berette om jeres 
resultater her i nyhedsbrevet, såfremt der er 
plads. Så skriv gerne en besked til Kathrine 
hvis I har resultater fra stævner, som I gerne 
vil have med her.  

Cafenyt 

Et rigtig godt initiativ er nu desværre nedlagt. 
“KOR Køleskab” startede som et socialt tiltag, 
som skulle samle medlemmerne. Der har i 
rytterstuen indtil nu, været mulighed for at 
købe en sodavand, is, cupnudler osv., som 
mange har benyttet sig af. Men desværre er 
der for mange som glemmer at betale. ØV! Så 
da det genererede et underskud, har vi valgt 
at sløjfe denne mulighed.  

Til gengæld fortsætter onsdagscaféen! Vi har 
verdens bedste cafeteriapiger som laver 
formidabel mad! Mange benytter sig af (ja, er 
endda blevet afhængige af) dette geniale 
initiativ. Så kom og spis i rytterstuen onsdag 
aften og hyg, eller tag mad med hjem. 

En forespørgsel fra selvsamme piger: Er der 
nogen, som har en sofa de vil sponsorere til 
rytterstuen? Der er nu plads til en hyggekrog 
der hvor køleskabet stod før. Hvis nogen 
alligevel står og skal skille sig af med den 
gamle sofa, så henvend jer 
til Maria eller Berit. 

HUSK! At læse 
nyhedsbrevet 

sammen med jeres 
børn, så alle er 

opdaterede på det 
der kommer her i 

nyhedsbrevet. 


	Resultatnyt:
	Papirløse protokoller
	General-forsamling
	Nyt fra stalden
	Lys i ridehuset
	Headset
	Spåne- og træpillebokse
	Lidt af hvert
	Resultater
	Cafenyt

